
Beste raadsleden, commissieleden, voorzitter, commissiegriffier, gemeentesecretaris, college, 
en collega’s in de organisatie 

Ik wil jullie ook heel graag bedanken. 

Allereerst voor de mooie woorden van mevr. Van den Bergh, dhr Broekmans en de 
burgemeester. 

Hoe moet ik hier nu op reageren, het was namelijk geen voorop gezet plan hoe ik hier de 
afgelopen 4 jaar heb gewerkt. Dat is zo ontstaan ook vanuit de wens van de raad en de noodzaak 
van de opgaven die op de gemeente af komen. 

Ik weet dat ik de lat voor mezelf hoog heb liggen in mijn werk. Ben opgegroeid met het motto “.. 
in dezelfde moeite kan het ook in één keer goed…..”  Ik vind dus eigenlijk dat je dit niveau van mij 
mag verwachten…  

Met gemengde gevoelens neem ik afscheid van Mook en Middelaar. Zoals ik eerder al aangaf, ik 
was niet op zoek naar een andere baan, maar deze mogelijkheid deed zich voor. Mook en 
Middelaar is een ontzettend leuke en mooie gemeente om voor te mogen werken. Een 
eigenstandig bolwerkje in de top van de provincie; dat echt inzet op samenwerking en 
gezamenlijk werkt voor deze mooie gemeente. Waar hebben inwoners nog zo’n rechtstreeks 
contact met het bestuur en invloed op de eigen leefomgeving? 

Mijn eerste vergaderingen in 2020 weet ik nog goed, digitaal vanwege corona ( en dat heeft lang 
geduurd….) en regelmatig moest ik naar woorden goochelen*: des Pudels Kern, of U duidt het 
me toch niet euvel ( en die horen we af en toe nog eens), en ook Jede Konsequenz fürt zum 
Teufel;  

Zoveel geleerdheid had ik niet paraat, gelukkig hebben we google. 

Als griffier faciliteer je de verbinding 

• tussen inwoners en gemeenteraad  
• tussen raad, college en organisatie onderling  
• en ook regionaal 

Maar die rol en positie heb je niet vanzelfsprekend, die moet je als griffier verdienen, en goede 
onderlinge relaties zijn een sleutel daarin.  Bedankt voor de fijne onderlinge relaties. 

Dat deze functie zo goed bij mij past is me na corona pas echt duidelijk geworden; griffier zijn is 
mensenwerk, het gaat om het verbinden van mensen en processen. En iedereen vanuit zijn/haar 
rol zo goed mogelijk in positie te brengen.  

En dit heb ik de afgelopen 4 jaar niet alleen gedaan: 

Allereerst wil ik Sem bedanken, commissiegriffier, wij bestieren nu al ruim 2 jaar samen de 
griffie, en dat gaat als vanzelf en met veel lol. Hoeveel frietjes voor vergaderingen hebben we 
niet op? Ik ben echt trots hoe wij de ondersteuning van de raad in goede banen leiden, en ook 
continu doorontwikkelen. Waar sommige gemeenten een hele fte beschikbaar hebben voor een 
taak, organiseren wij dat door slim gebruik te maken van iBabs. Bijvoorbeeld vorige week nog de 
nieuwe themapagina’s in iBabs.  

Zonder de bodes, Tijs, Maikel en voorheen Ko was t me ook niet gelukt. Jullie staan altijd klaar 
voor de griffie, ook op soms onmogelijke tijden en ad hoc verzoeken; heel fijn hoe jullie dat altijd 



in goede banen leiden; en ook voor alle grappen en heerlijke hapjes na de vergaderingen… en 
jullie weten , de airfryer staat in de kast, voor wanneer je echt een keer iets lekkers klaar wilt 
maken voor de raadsleden😊 

Collega’s uit de organisatie en MT: zonder jullie, voor de raad geen raadsvoorstellen en 
raadsinformatieavonden, geen onderwerpen waar inwoners bij kunnen inspreken.  Ik ben altijd 
heel trots op onze organisatie, met 75 fte en af toe wat inhuur worden al die klussen geklaard, ga 
er maar aan staan. Bedankt voor de fijne samenwerking en jullie betrokkenheid bij de raad, er is 
zelfs een collega die een vaste luisteraar is van de vergaderingen, erg leuk! 

Wethouders, heel fijn hoe jullie pro-actief meedenken om de raad goed te informeren en in 
positie te brengen, voor de vergaderingen en bijvoorbeeld bij de overleggen ter voorbereiding op 
de regionale agendacommissies. 

Collega’s in de driehoek, burgemeester en gemeentesecretaris: voor velen is onze 
samenwerking onbekend, maar in de praktijk een heel belangrijke schakel. Een sterke driehoek 
staat voor een sterke lokale democratie! Bedankt voor jullie samenwerking, openheid en 
vertrouwen.   

En Ward je bent niet helemaal van die club uit Wanssum af. Veel sterkte verder met John in het 
secretarissenoverleg NML. 

Voorzitter, burgemeester Gradisen, u bent mijn eerste burgemeester als griffier, ik heb veel van 
onze samenwerking geleerd. Ik denk dat ik geen betere burgemeester had kunnen treffen in mijn 
eerste griffiersfunctie. Bedankt daarvoor. En bij uw afscheid op 30 en 31 mei ben ik er uiteraard 
bij.  

Raads- en commissieleden, zonder jullie was mijn functie niet nodig. Wat heb ik veel van jullie 
geleerd en heb ik ook veel bewondering voor jullie.  Je wordt raadslid omdat je je wilt inzetten 
voor de gemeenschap of idealen…, maar ik weet inmiddels hoeveel tijd het ook vraagt en dat bij 
velen naast een baan, gezin etc. Jullie verdienen daarom ook goede ondersteuning in dit 
belangrijke werk. 

Bedankt dat we gezamenlijk, want het is echt vanuit de raad gekomen en gedragen, het Mooks 
vergadermodel hebben ontwikkeld. En hoe mooi is t om te zien. na ruim een jaar, dat dit zo goed 
werkt voor de raad in Mook en Middelaar. Bedankt voor jullie gesprekken, vertrouwen en dat ik 
jullie adviseur mocht zijn. Mijn tijdelijk opvolger is zojuist geïnstalleerd, met een gerust hart 
draag ik mijn winkeltje nu over aan Jan van Workum.  

Mook en Middelaar, het ga jullie goed! Bedankt voor de fijne samenwerking. De kennis en 
ervaring neem ik graag mee naar Someren. Ik ga jullie zeker missen, maar we komen elkaar vast 
weer tegen! Dank je wel! 
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